
Z á p i s n i c a 

 

z rokovania 36. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka konaného dňa 27.09.2022 

 

 

Začiatok rokovania:  9:00 hod. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Ospravedlnení: Iveta Plšeková, Ján Bučan, Michala Kozáková, Miloslav Šmíd, Natália 

Podhorná 

 

36. zasadnutie Miestneho zastupiteľstva otvoril starosta Ján Hrčka. Zasadnutie sa konalo 

prezenčnou formou v priestoroch Kultúrnych zariadení Petržalka, Rovniankova ul. 3, 851 02 

Bratislava. Starosta skonštatoval, že miestne zastupiteľstvo je uznášaniaschopné počtom 

prítomných 28 z počtu 35 poslancov, čo predstavuje 80 %. Počet poslancov sa počas 

rokovania   priebežne menil.  

 

Starosta upozornil poslancov, že hlasovať sa bude podľa nastavenej aplikácie SmartVote, 

pričom priebeh hlasovania a výsledky krátko po hlasovaní budú vidieť na ploche.  

 

Následne sa pristúpilo k hlasovaniu o programe tak, ako ho poslanci obdržali v pozvánkach. 

 

Program: 

 

Otvorenie zasadnutia 

Voľba návrhovej komisie 

Voľba overovateľov zápisu 

 

1. Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Petržalka k 31.08.2022 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. organizačných vecí 

2. Správa o plnení rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka k 30.6.2022 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: finančné odd.  

 

3. Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2022 a 

schválenie výdavkov čerpaných z úveru 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: finančné odd. 

 

4. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, č. ...../2022 zo dňa .......... o 

podmienkach poskytovania finančného príspevku na zabezpečenie realizácie 

opatrení sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: odd. sociálnych vecí 



5. Prerokovanie protestu prokurátora Okresnej prokuratúry Bratislava V, 

Prokofievova 4, 85101 Bratislava, č. Pd 100/22/1105-2 zo dňa 19.08.2022 proti 

Všeobecne záväznému nariadeniu mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 10/2019 

zo dňa 10.06.2019, ktorým sa bližšie upravujú niektoré podmienky držania psov 

na území mestskej časti Bratislava-Petržalka 

a 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 

.../2022 zo dňa ........, ktorým sa bližšie upravujú niektoré podmienky držania psov 

na území mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: právny referát a ref. čistoty a poriadku 

 

6. Územný plán zóny Kapitulský dvor 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: ref. územného rozvoja a GIS 

 

7. Návrh na schválenie odplatného nadobudnutia vlastníctva bytového domu 

Medveďovej 21 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

8. Návrh zámeru výstavby základnej školy Južné mesto 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: kancelária starostu a prednostky a ref. územného rozvoja a GIS 

9. Stanovisko k žiadosti primátora Hlavného mesta SR Bratislavy č. MAGS OMV 

40746/2022 zo dňa 25.08.2022 k prevodu pozemkov formou zámeny a k nájmu 

časti pozemku registra „C“ KN parc. č. 968 v k. ú. Petržalka - pre vlastníka 

Slovenskú republiku, v správe Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR 

– na uliciach: Hrobákova, Černyševského a Ševčenkova 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

10. Informácia o stave v Športových zariadeniach Petržalky, s.r.o. (Petržalská 

plaváreň) 

Predkladá: Ing. Matúš Súlovec, konateľ ŠZP, s.r.o. 

Spracovateľ: Ing. Matúš Súlovec, konateľ ŠZP, s.r.o. 

 

11. Informácia o stave v Kultúrnych zariadeniach Petržalky 

Predkladá: Mgr. Martin Kočiško, poverený vedením KZP 

Spracovateľ: Mgr. Martin Kočiško, poverený vedením KZP 

 

12. Návrh na zmenu účelu použitia kapitálových prostriedkov KZP pre rok 2022 

Predkladá: Mgr. Martin Kočiško, poverený vedením KZP 

Spracovateľ: Mgr. Art. Martin Kleibl, ArtD., projektový manažér KZP 

 



13. Návrh na prenájom  nebytového priestoru v Dome kultúry Zrkadlový Háj, 

Rovniankova 3, Bratislava pre Ing. Marianna Vanková – Catering Mystic, ako 

prípad hodný osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

14. Návrh na prenájom nebytového priestoru v Dome kultúry Lúky, Vígľašská 1, 

Bratislava pre Ing. Marianna Vanková – Catering Mystic, ako prípad hodný 

osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 
 

15. Návrh na prenájom nebytových priestorov v DK Lúky, Vígľašská 1, Bratislava 

pre Nota Media s.r.o., ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

16. Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v bytovom dome 

Gercenova 8/H,  Bratislava pre Občianske združenie OKRAJ, ako prípad hodný 

osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

17. Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte na Ambroseho ul. 

č. 2, 851 04 Bratislava pre P – MAT n. o., ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

18. Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte bývalého 

pavilónu detských ihrísk Bzovícka 8 v Bratislave pre IGA Group s.r.o. ako prípad 

hodný osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

19. Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte na Mánesovom 

námestí  3, Bratislava pre Športový klub Tatran, OZ ako prípad hodný 

osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

20. Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte na Jasovskej 25, 

85107 Bratislava pre Romana Mocka, Jasovská ul. č. 7, 85107 Bratislava ako 

prípad hodný osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 



21. Návrh na predaj novovytvoreného pozemku registra „C“ KN parc. č. 4098/8 pre 

pána Ladislava Szalacsiho a pani Evu Hipkú, rod. Szalacsiovú ako prípad hodný 

osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

22. Návrh na predĺženie nájmu časti pozemku v k.ú. Petržalka, parc. č. 1544 pre 

vlastníkov bytov a nebytových priestorov, spoločných častí a spoločných zariadení 

bytového domu  Topoľčianska 33, Bratislava-Petržalka v zastúpení Bytové 

družstvo Petržalka, Budatínska 1, Bratislava-Petržalka  ako prípad hodný 

osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

23. Návrh na prenájom časti pozemku v k.ú. Petržalka, parc. č. 2521 pre Galinu 

Říhovskú, bytom Gessayova 23, 851 03  Bratislava  ako prípad hodný osobitného 

zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

24. Návrh  na predĺženie nájmu časti  pozemku  v  k.ú. Petržalka,  parc. č. 1271/1 pre 

SUZA, s.r.o., Budatínska 43, 851 06  Bratislava ako prípad hodný osobitného 

zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

25. Návrh  na  predĺženie nájmu  časti  pozemku  v k.ú.  Petržalka, parc.  č. 3459/5 

pre  Bajram  Aziri, Svätoplukova 2, 902 01 Pezinok 

ako prípad  hodný  osobitného  zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

26. Návrh  na  predĺženie nájmu  časti  pozemkov  v k.ú.  Petržalka, parc.  č. 5736 

a parc. č. 5756 pre  Oto Dantsits, Furdekova 11,  851 01 Bratislava 

ako  prípad  hodný  osobitného  zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

27. Návrh na prenájom priestoru bývalej posilňovne v športovej hale Prokofievova 2, 

ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

28. Návrh na prenájom časti pozemku reg. „C“ KN, parc. č. 4431/3 v k.ú.  Petržalka 

a nebytových priestorov v objekte bývalej ZŠ Vlastenecké námestie č. 1, 

Bratislava, ako prípad  hodný osobitného  zreteľa 

Predkladá: prednostka 



Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

29. Návrh zámeru predaja časti pozemku registra „C“ KN parc. č. 4281 pre Mgr. 

Rudolfa Tornyaiho, PhD. a Ing. Moniku Ármaiovú 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 

30. Návrh zámeru kúpy nebytových priestorov nachádzajúcich sa v budove 

expozitúry VÚB na Rovniankovej ulici 3/A 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku a ref. územného rozvoja a GIS 

 

31. Prerokovanie petície „Petícia za iné umiestnenie športovej haly ako na školskom 

dvore základnej školy Pankúchova 4 v MČ Bratislava-Petržalka“ 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. organizačných vecí 

 

32. Informácia o uzavretých zmluvách na nájom obecných bytov zverených do správy 

mestskej časti Bratislava-Petržalka hlavným mestom Slovenskej republiky 

Bratislava a informácia o uzavretých nájomných zmluvách a o predĺžení nájmov 

už uzavretých nájomných zmlúv na nájom bytov vo vlastníctve mestskej časti 

Bratislava-Petržalka za III. štvrťrok 2022 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: ref. správy obecných bytov 

 

33. Písomná informácia o aktuálnom stave voľných bytov vo vlastníctve mestskej 

časti Bratislava-Petržalka a bytov zverených do správy mestskej časti Bratislava-

Petržalka za III. štvrťrok 2022 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: ref. správy obecných bytov 

 

34. Správa z kontroly v Kultúrnych zariadeniach Petržalky 

Predkladá: miestna kontrolórka 

Spracovateľ: útvar miestneho kontrolóra 

 

35. Správa z kontroly plnenia prijatých opatrení k zisteným nedostatkom v súvislosti 

s vykonanou „Kontrolou poskytovania stravných lístkov príslušnými oddeleniami 

Miestneho úradu Mestskej časti Bratislava-Petržalka za obdobie od 1. januára 

2020 do 31. decembra 2020“ 

Predkladá: miestna kontrolórka 

Spracovateľ: útvar miestneho kontrolóra 

 

36. Správa z kontroly plnenia prijatých opatrení k zisteným nedostatkom v súvislosti 

s vykonanou „Kontrolou plnenia uznesení prijatých Miestnym zastupiteľstvom 

mestskej časti Bratislava-Petržalka za obdobie  II. polroka 2020“ 

Predkladá: miestna kontrolórka 

Spracovateľ: útvar miestneho kontrolóra 

 

37. Interpelácie 



38. Rôzne 

 

Informačné materiály 

 
  

Nasledovalo hlasovanie o navrhovanom programe ako o celku.  

 

Hlasovanie o programe: prítomných 22 z 35 poslancov, za 22, proti 0, zdržal sa 0, 

nehlasovali 0, neprítomní 13 - program rokovania bol schválený.  

 

Návrhy na zmenu programu: 

 

Ako prvý vystúpil starosta, ktorý navrhol predradiť bod č. 9 na 11:00 hod., keďže ide o bod, 

ktorý sa týka hlavného mesta, aby mohla byť prítomná aj pani viceprimátorka Kratochvílová.  

 

Ďalším vystupujúcim bol poslanec Vetrák, ktorý žiadal predradiť bod 31 ako bod 3a týkajúci 

sa umiestnenia športovej haly na Pankúchovej, vzhľadom na prítomnosť obyvateľov, ktorí 

podávali v súvislosti s tým petíciu. Ďalej poslanec Vetrák navrhol zaradiť bod ohľadom 

úpravy terás, ako bod 8a. 

 

Vystúpil poslanec Dragun, ktorý apeloval na poslancov nemeniť poradie bodu 31. Poslednú 

zmenu žiadal poslanec Uhlár, ktorý navrhol predradiť bod 21 ako bod 13a. Tento bod bol už 

na júnovom zastupiteľstve a je potrebné ho doriešiť. 

 

Následne sa pristúpilo sa k hlasovaniu..  

 

Hlasovanie o zmene poradia navrhnutého starostom mestskej časti, bodu č. 9 na 11:00 hod.:: 

prítomných 24 z 35 poslancov, za 23, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 1, neprítomní 11 – 

doplnený návrh na zmenu poradia ako bod 9 o 11:00 hod bol v programe rokovania 

schválený.  

 

Predradenie bodu 31 ako bod 3a navrhnuté poslancom Vetrákom: prítomných 25 z 35 

poslancov, za 14, proti 3, zdržal sa 1, nehlasovalo 7, neprítomní 10 – doplnený návrh na 

zmenu poradia ako bodu 31 ako 3a nebol v programe rokovania schválený.  

 

Návrh poslanca Vetráka na zaradenie bodu 8a, terasy:  prítomných 23 z 35 poslancov, za 14, 

proti 0, zdržali sa 5, nehlasovali 4, neprítomní 12 – doplnený návrh na zaradenie bodu 8a, 

terasy nebol v programe rokovania schválený. 

 

Predradenie bodu 21 ako bod 13a: prítomných 25 z 35 poslancov, za 23, proti 0, zdržalo sa 0, 

nehlasovali 2, neprítomní 10 – doplnený návrh na predradenie bodu 21 ako bod 13a bol v 

programe rokovania schválený. 

 

Po odsúhlasení celého programu sa pristúpilo k voľbe návrhovej komisie a overovateľov. Pán 

starosta predložil návrhovú komisiu v zložení: Tomáš Palkovič, Miroslav Behúl, Matúš 

Repka. 

 

Hlasovanie o členoch návrhovej komisie: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržalo sa 0, 

nehlasovalo 0, členovia návrhovej komisie rokovania boli schválení.  

 



Za overovateľov boli navrhnutí poslanci Katarína Sklenková a  Ľuboš Kačírek. 

 

Hlasovanie o overovateľoch zápisnice: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovalo 

0 - overovatelia rokovania boli schválení.  

 

 

K bodu č. 1 

Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

k 31.08.2022 
 

Tento bod uviedla v zastúpení pani prednostky vicestarostka pani Jančoková, ktorá následne 

dala slovo poslancom, aby sa k jednotlivým uzneseniam vyjadrili. Do diskusie sa prihlásila  

poslankyňa Pätoprstá , ktorá sa pýtala na plnenie uznesenia č. 338, rekonštrukcia chodníkov, 

konkrétne na Andrusovovej a Švabinského, o ktorých vie, že doposiaľ neboli spravené, 

napriek tomu, že od roku 2018 na to upozorňuje. Pani vicestarostka odpovedala a zdôraznila, 

že poslancom prišla informácia, čo sa ešte v tejto veci do konca roka stihne. Nedá sa 

realizovať všetko, ale vznikli napr. bezbariérové vstupy na našich školách. 

 

Následne sa pýtala pani poslankyňa Farkašovská, či je v zozname opráv chodník pred Cik 

Cak Centrom, na ktorý upozornila na miestnej rade. Bez ďalšej diskusie sa prešlo 

k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 1: prítomných 25, za 22, proti 0, zdržali sa 2, nehlasoval 1, - 

návrh bodu 1 bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2 

Správa o plnení rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka k 30.06.2022 

 

Bod uviedla pani Jančoková. Poslanec Škápik  žiadal, aby bol materiál doplnený, tak ako bolo 

povedané na miestnej rade k 31.8.2022. Jeho vyjadrenie doplnil starosta, ktorý poznamenal, 

koľko sa spravilo za leto investičných akcií a tieto boli doplnené. Súhlasne s tým sa vyjadril 

i poslanec Dragun, ktorý zdôraznil, že okrem bezbariérových vstupov boli realizované ihriská 

či rozšírené kapacity materských škôl.  

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 2: prítomných 22, za 22, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovalo 0, - 

návrh bodu 2 bol schválený. 

 

 

K bodu č. 3 

Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2022 a schválenie 

výdavkov čerpaných z úveru  
 

Predmetný bod uviedol starosta, p. Hrčka, ktorý vysvetlil využívanie rezervného fondu 

a splácanie úveru z neho. Autoremedúrou sa do uznesenia doplnil bod b), ktorým MZ 

splnomocňuje starostu na navýšenie rozpočtu o 250 000 € na rekonštrukciu chodníkov. 

Poslanec Dragun sa vyjadril, že treba poďakovať ministrovi financií, za to, že ťarchu 

financovania presunul na obce. Túto myšlienku objasnil poslanec Vetrák, ktorý povedal, že p. 

Matovič je v tom nevinne, pretože podklad dostal od podpredsedu ZMOS. Je podľa neho 

potrebné, aby obce upratali pred svojím prahom. 



Následne vystúpili k rozpočtu občania. Vyjadrovali sa najmä k bodu 31 rokovania, športovej 

hale na Pankúchovej 4. Upozornili, že podali petíciu v tejto veci pod názvom „Neberte deťom 

školský dvor“, aby deti neprišli nielen o  svoj školský dvor ale i o miesto, kde môžu športovať 

a robiť mimoškolské aktivity. 

 

Starosta objasnil, že petícia prišla v čase, keď už bolo predošlým zastupiteľstvom rozhodnuté, 

že sa výstavba haly bude realizovať v zadnej časti a v prednej, kde mala byť pôvodne, sa 

vybuduje ihrisko. Dnes je predmetný školský dvor zanedbaný. Je potrebné mu dať nový šat 

a vybudovať i športovú halu. 

 

Poslanec Repka upozornil, že si na tejto aktivite niektorí poslanci, menovite p. Vetrák, nemajú 

robiť predvolebnú kampaň. Poslankyňa Sklenková vysvetlila, že boli požiadaní občanmi, aby 

sa do tejto iniciatívy zapojili. Poslankyňa Pätoprstá zdôraznila, že vo veci mal byť využitý 

participatívny proces, pretože je vždy dôležité o veci s dotknutými obyvateľmi hovoriť 

vopred. V závere poslankyňa Ovečková zhodnotila, že dnes je situácia taká, že obe strany, 

občania i zastupiteľstvo chcú to isté. Vyjadrila presvedčenie, že kroky, ktoré boli deklarované, 

budú i dodržané. 

 

K predmetnej rozprave sa pridal i poslanec Dragun, ktorý konštatoval, že Petržalka nemá ani 

jednu športovú halu, preto bolo nevyhnutné postupovať rýchlo, aby sme o peniaze neprišli. 

Poslanec Vetrák zdôraznil, že nikto nie je proti športovej hale, ale proti spôsobu, akým sa 

realizovali prípravy a kde má byť zástavba. Ide o vhodnosť umiestnenia. Preto chceli  ľudia 

vyjadriť svoj názor. 
 

Hlasovanie o   návrhu k bodu č. 3: prítomných 26, za 25, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 1, - 

návrh bodu 3 bol schválený. 

 

K bodu č. 4 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. ..../2022 

zo dňa ... ... 2022 o podmienkach poskytovania finančného príspevku na zabezpečenie 

realizácie opatrení sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately 

 

Návrh mala predniesť pani Zacharová, vedúca sociálneho oddelenia, ale vzhľadom k tomu, že 

neboli žiadne pripomienky na zasadnutiach odborných komisií ani miestnej rade, pristúpilo sa 

priamo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 4: prítomných 27, za 27, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0, - 

návrh bodu 4 bol schválený.  

 

 

K bodu č. 5 

Prerokovanie protestu prokurátora Okresnej prokuratúry Bratislava V, Prokofievova 4, 

85101 Bratislava, č. Pd 100/22/1105-2 zo dňa 19.08.2022 proti Všeobecne záväznému 

nariadeniu mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 10/2019 zo dňa 10.06.2019, ktorým sa 

bližšie upravujú niektoré podmienky držania psov na území mestskej časti Bratislava-

Petržalka 

 

Bez diskusie sa pristúpilo priamo k hlasovaniu. 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 5: prítomných 25, za 25, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0, - 

návrh bodu 5 bol schválený. 



K bodu č. 6 

Územný plán zóny Kapitulský dvor 

 

Úvodné slovo predniesol vedúci referátu  územného rozvoja a GIS, pán Hasička. Poslankyňa 

Pätoprstá v diskusii odporučila materiál podporiť. V závere pani Ovečková poďakovala 

vedúcemu referátu za jeho spracovanie materiálu i za celú doterajšiu prácu, ktorú zamestnanci 

referátu vykonali. Následne sa pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 6: prítomných 23, za 23, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovalo 0, - 

návrh bodu 6 bol schválený. (Poslanci Kleinert a Uhlár hlasovali za mimo hlasovacieho 

zariadenia). 

K bodu č.7 

Návrh na schválenie odplatného nadobudnutia vlastníctva bytového domu Medveďovej 

21 

Po úvodnom slove starosta ozrejmil, čo bolo na Medveďovej vykonané, aké rekonštrukčné 

práce. Bytové jednotky sa vedia účelne využiť i ako benefit pre učiteľov, školských 

pracovníkov a pracovníkov VPS.  

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 7: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0, - 

návrh bodu 7 bol schválený. 

 

K bodu č. 8 

Návrh zámeru výstavby základnej školy Južné mesto 

K tomuto bodu vystúpil starosta. Zdôraznil, aká je pre nás základná škola na Južnom meste 

dôležitá. Vieme z fondov získať na ňu peniaze (8 miliónov €), ale nevieme poslancom 

predostrieť, koľko to okrem týchto peňazí, z peňazí za rozvoj, celé bude stáť. Nemáme toho 

času koncovú sumu. Existuje síce územné rozhodnutie, ale nemáme doposiaľ cenu pozemku, 

preto sa to môže predražiť. 

Poslanec Škápik konštatoval, že sa to preberalo na miestnej rade, ale bolo by  potrebné, aby 

to, i keď v takejto podobe, zaznelo i na zastupiteľstve. Poslanec Karman sa obšírnejšie 

vyjadril k tomu, že developer by mal poskytnúť istú súčinnosť. Pozemok by mal byť 

bezplatný. Developer má totiž k mestskej časti aj určité povinnosti. Je potrebné sa s ním 

dohodnúť. Poslanec Karman preto predložil pozmeňujúci návrh, že starosta by vzhľadom na 

finančné limity MČ mal rokovať o bezodplatnom odpredaji, zabezpečiť stavebnú 

dokumentáciu do 250 000 €, rokovať s vlastníkom o podmienkach prevodu pozemkov na 

Južnom meste a vykonať zmenu v rozpočte MČ. Takto krok za krokom je potrebné 

postupovať. Predkladateľ si návrh osvojil autoremedúrou. 

Poslankyňa Pätoprstá tento návrh podporila a zároveň poukázala na potrebu využiteľnosti  

práva. V budúcnosti je potrebný opačný postup. Najskôr sa s developerom dohodnúť na 

vybudovaní infraštruktúry, zázemie (školy, škôlky), až následne pristúpiť k realizácii  bytovej 

zástavby. 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 8: prítomných 26, za 24, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 1, - 

návrh bodu 8 bol schválený. 

 



K bodu č. 9 

Stanovisko k žiadosti primátora Hlavného mesta SR Bratislavy č. MAGS OMV 

40746/2022 zo dňa 25.08.2022 k prevodu pozemkov formou zámeny a k nájmu časti 

pozemku registra „C“ KN parc. č. 968 v k. ú. Petržalka - pre vlastníka Slovenskú 

republiku, v správe Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR – na uliciach: 

Hrobákova, Černyševského a Ševčenkova 

 

S informáciou vystúpila viceprimátorka Kratochvílová, ktorá poslancom podrobne vysvetlila 

situáciu. Ide o školské zariadenia, ktoré sú vo vlastníctve ministerstva školstva a pozemky 

patria mestu Bratislava. 

 

Poslankyňa Pätoprstá podotkla, že štát zvažuje preklasifikovať jednotlivé pozemky. V prípade 

Černyševského tam má zostať škôlka, takže nevidí zámenu ako potrebnú. Poslanec Karman 

upozornil, že ide o dvojsečnú zbraň. Poslanec Behúl predložil návrh, aby si predkladateľ 

autoremedúrou osvojil návrh, že keď bude chcieť vlastník predať pozemok, prednostne osloví 

hlavné mesto alebo Bratislavský samosprávny kraj. Poslanec Uhlár upozornil, že to nevyrieši 

ani predkupné právo. Vždy je totiž potrebné nájsť finančné zdroje a tie mestská časť práve 

nemusí mať. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 9 (A) súhlasné stanovisko: prítomných 25, za 12, proti 3, 

zdržali sa 9, nehlasoval 1, - návrh bodu 9 nebol schválený. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 9 (B) nesúhlasné stanovisko: prítomných 25, za 12, proti 6, 

zdržali sa 7, nehlasovalo 0, - návrh k bodu 9 nebol schválený.  

 

Niektorí poslanci sa ozvali, že im nebolo úplne jasné, o čom sa hlasuje, a preto žiadajú 

o opakované hlasovanie. Iní však hlasovanie zopakovať nechceli. Preto dal starosta hlasovať 

o tom, či sa hlasovanie k bodu 9 zopakuje. 

 

Hlasovanie o opakovanom hlasovaní o návrhu k bodu č. 9: prítomných 22, za 13, proti 6, 

zdržali sa 2, nehlasovali 1, - návrh opakovaného hlasovania k bodu 9 bol schválený. 

 

Hlasovanie konečné o návrhu k bodu č. 9 (B) nesúhlasné stanovisko: prítomných 22, za 13, 

proti 5, zdržali sa 3, nehlasovali 1, - návrh konečného hlasovania k bodu 9 bol schválený. 

 

K bodu č. 10 

Informácia o stave v Športových zariadeniach Petržalky, s.r.o. 

 

Starosta po krátkom úvode udelil slovo pánovi Súlovcovi, konateľovi Športových zariadení 

Petržalky, s.r.o. Ten obšírne vysvetlil, čo všetko bolo potrebné spraviť v záujme riadneho 

a bezpečného chodu plavárne. Do tohto času sa nepodarila obnoviť návštevnosť 

z predkovidového obdobia, kedy bolo cca 1100 ľudí denne. Teraz je denná návštevnosť 800 

ľudí. Na dofinancovanie úprav je ešte potrebných 19 000 €. 

 

Poslankyňa Pätoprstá ocenila, čo všetko sa podarilo spraviť. Poslanec Behúl tiež konštatoval, 

že väčšina vád bola odstránená. Poslanec Uhlár sa pýtal, od koho sa bude vymáhať strata 

9 000 €, ktorú pán Súlovec vo svojom vystúpení spomínal. Či sa mestská časť v tejto veci 

bude súdiť. Následne bol predložený návrh na dofinancovanie prác v jednorazovom navýšení 

19 000 €. 



Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 10: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0, 

- návrh bodu 10 bol schválený. 

K bodu č. 11 

Informácia o stave v Kultúrnych zariadeniach Petržalky 

Úvodné slovo mal starosta, ktorý obsiahlo informoval o kontrolných zisteniach v Kultúrnych 

zariadeniach Petržalky po odchode bývalej riaditeľky pani Korenčiovej. Následne vystúpil 

pán Kočiško, poverený vedením a podrobne sa venoval jednotlivým zisteniam. V diskusii 

vystúpili poslanci Ovečková a Dragun. 

Následne sa pristúpilo k hlasovaniu o tom, že MZ berie predložené informácie na vedomie. 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 11: prítomných 22, za 21, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 1, - 

návrh bodu 11 bol schválený. 

 

K bodu č. 12  

Návrh na zmenu účelu použitia kapitálových prostriedkov KZP pre rok 2022 

Starosta uviedol materiál. Následne sa slova ujal pán Kleibl, poverený prezentáciou daného 

materiálu. Vysvetlil, ako bola vysúťažená firma pre zateplenie, ale po podrobnom preskúmaní 

projektu od realizácie ustúpili. Chcú zmeniť účel a preinvestovať peniaze na vzduchotechniku 

v KZP a výmenu sedenia a schodové osvetlenie v DK Lúky. 

Poslanec Uhlár sa pýtal na protipožiarne klapky v DK Lúky, prečo sa tieto neriešia a aká bude 

energetická náročnosť klimatizácie. K tomuto sa pridal aj p. Behúl. Predkladajúci potvrdil, že 

spotreba sa zvýši, ale inú cestu v KZP nevidia. Zatiaľ to nevedeli vyčísliť. DK Lúky sa bude 

komplexnejšie riešiť v budúcom roku. 

Starosta potvrdil a vysvetlil, že klimatizáciu treba spojiť s fotovoltaikou. Poslanec Repka 

a poslanec Dragun navrhli podporiť toto uznesenie. Poslankyňa Ovečková sa pýtala, či pri 

sedení sa ráta i so sedením pre fyzicky znevýhodnených. Pán Kleibl prisľúbil pri verejnom 

obstarávaní riešiť i bezbariérovosť pre znevýhodnených spoluobčanov. Poslankyňa 

Kratochvílová upozornila, že dnes je bezbariérovosť normou a nie je potrebné to riešiť na 

zastupiteľstve. Pristúpilo sa k hlasovaniu. 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 12: prítomných 26, za 23, proti 0, zdržali sa 3, nehlasovalo 0, 

- návrh bodu 12 bol schválený. 

K bodu č. 13 

Návrh na predaj novovytvoreného pozemku registra „C“ KN parc. č. 4098/8 pre pána 

Ladislava Szalacsiho a pani Evu Hipkú, rod. Szalacsiovú ako prípad hodný osobitného 

zreteľa 

Tento materiál uviedol starosta. Po odsúhlasení poslancami sa slova ujala pani Hipká. 

Vysvetlila, kde sa pozemok nachádza a ako vznikla požiadavka odkúpenia 3 m2. 

Po vystúpení pani Hipkej sa bez diskusie pristúpilo k hlasovaniu. 



Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 13: prítomných 26, za 26, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovalo 0, 

- návrh bodu 13 bol schválený. 

K bodu č. 14 

Návrh na prenájom  nebytového priestoru v Dome kultúry Zrkadlový Háj, Rovniankova 

3, Bratislava pre Ing. Marianna Vanková – Catering Mystic, ako prípad hodný 

osobitného zreteľa 

 

Úvodné slovo predniesol vedúci majetkového referátu p. Baumann, ktorý upozornil, že ide 

o toho istého žiadateľa za rovnakým účelom v bode 13 aj 14. Ako prípad hodný osobitného 

zreteľa sa priestor o 76 m2 poskytuje za účelom literárnej kaviarne, pričom spolupráca bude 

i s chránenou dielňou. 

 

Poslanec Repka sa v diskusii pýtal, ako to v minulosti bolo s predajom upomienkových 

predmetov cez kaviareň. Poslanec Uhlár vyjadril požiadavku, aby skutočne i reálne chránená 

dielňa vznikla. Poslanec Behúl navrhol pozmeňujúci návrh, aby nebolo možné v priestore 

predávať nápoje s obsahom alkoholu nad 15 % a aby táto požiadavka bola priamo 

zakomponovaná v zmluve.  

 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu p. Behúla k bodu č. 14: prítomných 25, za 10, proti 10, 

zdržali sa 4, nehlasoval 1, - tento pozmeňujúci návrh bodu 14 nebol schválený.  

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 14: prítomných 26, za 25, proti 0, zdržal sa 1, nehlasovalo 0, - 

tento návrh bodu 14 bol schválený. 

 

K bodu č. 15 

Návrh na prenájom nebytového priestoru v Dome kultúry Lúky, Vígľašská 1, Bratislava 

pre Ing. Marianna Vanková – Catering Mystic, ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Po úvodnom slove pána Baumanna a diskusii v predošlom bode sa pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 15 ako bol predložený: prítomných 25, za 24, proti 1, zdržal 

sa 0, nehlasovalo 0, - tento návrh bodu 15 bol schválený. 

 

K bodu č. 16 

Návrh na prenájom nebytových priestorov v DK Lúky, Vígľašská 1, Bratislava pre Nota 

Media s.r.o., ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Tento bod uviedol starosta s tým, že v pivničných priestoroch vytvoril prenájomca priestory, 

do ktorých bolo veľa investované. Keďže má len krátkodobý nájom, je potrebné uzavrieť 

riadnu zmluvu. 

 

Poslanec Uhlár upozornil, že cenu je treba upraviť, predkladateľ si to berie autoremedúrou, na 

sumu 45,20 €. Rozdiel v cene je navýšenie o 900 € naviac, čo zástupca Nota Media, s.r.o. 

akceptoval. Pani Makovníková Mosná sa pýtala, že ako je možné, že projekt ešte nie je 

celkom dokončený, keď pred rokom pri svojej návšteve mala zato, že už sa veci finalizujú. To 

pán konateľ objasnil zhoršujúcimi sa dodávkami špeciálneho tovaru v čase korony. 

 



Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 16: prítomných 25, za 25, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovalo 0, 

- tento návrh bodu 16 bol schválený. 

K bodu č. 17 

Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v bytovom dome Gercenova 

8/H,  Bratislava pre Občianske združenie OKRAJ, ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

V bodoch 17, 18, 20 a 21 bola autoremedúrou do návrhu uznesenia prijatá zmena, ktorá bude 

pre dané body rovnaká. Predniesol ju pán Baumann, pričom ozrejmil, že zmena spočíva 

v tom, že uznesenie sa autoremedúrou dopĺňa tak, že nájomca bude znášať náklady 

prenajímateľa za služby spojené s užívaním nájmu a za služby prevádzky a opráv. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 17: prítomných 24, za 23, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 1, - 

tento návrh bodu 17 bol schválený. 

K bodu č. 18 

Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte na Ambróseho ul. č. 2, 

851 04 Bratislava pre P – MAT n. o., ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 18: prítomných 24, za 24, proti 9, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0, 

- tento návrh bodu 18 bol schválený. 

K bodu č. 19 

Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte bývalého pavilónu 

detských ihrísk Bzovícka 8 v Bratislave pre IGA Group s.r.o. ako prípad hodný 

osobitného zreteľa 

 

Materiál uviedol pán Baumann. Poslanec Uhlár navrhol zvýšiť cenu v sume 89 €/m2 v zmysle 

zásad hospodárenia. Tento návrh bol autoremedúrou zapracovaný a prešlo sa k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 19: prítomných 24, za 23, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 1, - 

tento návrh bodu 19 bol schválený. 

K bodu č. 20 

Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte na Mánesovom 

námestí  3, Bratislava pre Športový klub Tatran, OZ ako prípad hodný osobitného 

zreteľa 

 

Vedúci referátu majetku zdôraznil vo svojom úvodnom slove, že v danom prípade ide o 

prenájom. Bolo na mieste zisťované, či sa tam nachádza herňa. Zistilo sa, že je tam 

inštalovaný bankostroj, prostredníctvom ktorého si ľudia môžu nabiť konto prostredníctvom 

vlastných aplikácií. 

 

Poslanec Uhlár upozornil, že sú tam reklamné plagáty k stávkovaniu. Nájom navrhol 101 

€/m2. Suma sa zvýšila autoremedúrou. Poslanec Šesták upozornil na tabuľku, kde je to 

priamo zakomponované. Poslanec Karman odôvodnil, prečo nezahlasuje za takýto typ 

prevádzky. Na takéto veci nech využíva vlastné priestory a nie verejné. Starosta vysvetlil, ako 

sa bude postupovať v prípade, že zmluva nebude predĺžená. Poslanec Uhlár po skončení 

nájmu súhlasí s vypracovaním podmienok pre verejnú obchodnú súťaž.  

 



Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 20: prítomných 23, za 1, proti 13, zdržalo sa 9, nehlasovalo 0, 

- tento návrh bodu 20 nebol schválený. 

K bodu č. 21 

Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte na Jasovskej 25, 85107 

Bratislava pre Romana Mocka, Jasovská ul. č. 7, 85107 Bratislava ako prípad hodný 

osobitného zreteľa 

 

Po zapracovaní vyššie uvedenej autoremedúry sa pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 21: prítomných 25, za 23, proti 0, zdržalo sa 1, nehlasoval 1, - 

tento návrh bodu 21 bol schválený. 

 

K bodu č. 22 

Návrh na predĺženie nájmu časti pozemku v k.ú. Petržalka, parc. č. 1544 pre vlastníkov 

bytov a nebytových priestorov, spoločných častí a spoločných zariadení bytového 

domu  Topoľčianska 33, Bratislava-Petržalka v zastúpení Bytové družstvo Petržalka, 

Budatínska 1, Bratislava-Petržalka  ako prípad hodný osobitného zreteľa 

  

O bodoch 22-26 bola navrhnutá spoločná diskusia. Poslanec Uhlár navrhol, aby v bode 23 

bolo doplnené, že keď sa kochlíky (kvetináče) nebudú využívať, aby ich MČ mohla odstrániť. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 22: prítomných 26, za 25, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 1, - 

tento návrh bodu 22 bol schválený. 

K bodu č. 23 

Návrh na prenájom časti pozemku v k.ú. Petržalka, parc. č. 2521 pre Galinu Říhovskú, 

bytom Gessayova 23, 851 03  Bratislava  ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 23: prítomných 26, za 26, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0, 

- tento návrh bodu 23 bol schválený. 

K bodu č. 24 

Návrh  na predĺženie nájmu časti  pozemku  v  k.ú. Petržalka,  parc. č. 1271/1 pre 

SUZA, s.r.o., Budatínska 43, 851 06  Bratislava ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 24: prítomných 24, za 22, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovali 2, 

- tento návrh bodu 24 bol schválený. 

K bodu č. 25 

Návrh  na  predĺženie nájmu  časti  pozemku  v k.ú.  Petržalka, parc.  č. 3459/5 

pre  Bajram  Aziri, Svätoplukova 2, 902 01 Pezinok ako prípad  hodný osobitného 

zreteľa 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 25: prítomných 26, za 24, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovali 2, 

- tento návrh bodu 25 bol schválený. 

K bodu č. 26 

Návrh  na  predĺženie nájmu  časti  pozemkov  v k.ú.  Petržalka, parc.  č. 5736 a parc. č. 

5756 pre  Oto Dantsits, Furdekova 11,  851 01 Bratislava 

ako  prípad  hodný  osobitného  zreteľa 



Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 26: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovali 0, 

- tento návrh bodu 26 bol schválený.  

K bodu č. 27 

Návrh na prenájom priestoru bývalej posilňovne v športovej hale Prokofievova 2, ako 

prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 27: prítomných 26, za 26, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0, 

- tento návrh bodu 27 bol schválený. 

K bodu č. 28 

Návrh na prenájom časti pozemku reg. „C“ KN, parc. č. 4431/3 v k.ú.  Petržalka 

a nebytových priestorov v objekte bývalej ZŠ Vlastenecké námestie č. 1, Bratislava, ako 

prípad  hodný osobitného  zreteľa 

 

Starosta vysvetlil, kto sú nájomcovia: tenisová škola a základná škola. Je to sporná 

problematika. V prípade, že sa to nerozhodne, pôjde to na decembrové zastupiteľstvo. Ak by 

to neprešlo ani tam, tak pripadá do úvahy vypratanie. Klub pani Ovečkovej podporuje 

alternatívu b). Do budúcna veria, že príde k dohode medzi subjektmi, do 14 mesiacov, kedy 

by trvalo predĺženie nájmu. 

 

Vystúpil pán Mózer, riaditeľ predmetnej školy animovanej tvorby, ktorá má záujem o spornú 

jedáleň. Za tenisové centrum vystúpila pracovníčka, ktorá žiadala poslancov o podporu. 

 

Hlasovanie o  návrhu alternatívy B k bodu č. 28: prítomných 26, za 23, proti 0, zdržalo sa 0, 

nehlasovali 3, - tento návrh bodu 28 bol schválený. 

K bodu č. 29 

Návrh zámeru predaja časti pozemku registra „C“ KN parc. č. 4281 pre Mgr. Rudolfa 

Tornyaiho, PhD. a Ing. Moniku Ármaiovú 

 

Pán Baumann vysvetlil, že ide o zámer predaja. Vlastníci okolitých pozemkov chcú pozemky 

usporiadať a dať do súladu s údajmi v katastri nehnuteľností.  

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 29: prítomných 22, za 19, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovali 3, 

- tento návrh bodu 29 bol schválený. 

K bodu č. 30 

Návrh zámeru kúpy nebytových priestorov nachádzajúcich sa v budove expozitúry VÚB 

na Rovniankovej ulici 3/A 

 

Starosta vysvetlil genézu nájmu a predaja. Subjekt, ktorý budovu kúpil, chce robiť zmeny, ale 

nevlastní pozemok. Majú dve alternatívy: 

a) spravia to len rekonštrukciou, 

b) nadstavia komplex a ponúkli nám spoluprácu, miesta pre ubytovňu našich 

zamestnancov, cca 540 m2.  

Ide teda o potrebu poznať záujem a zámer zastupiteľstva. V diskusii vystúpil poslanec Cmorej 

s tým, že parkovacie miesta by boli na Rovniankovej ul. Je potrebné tento projekt podporiť. 

Poslankyňa Makovníková Mosná sa pýtala, ako zabezpečíme, aby nás po financovaní 



projektovej dokumentácie neobišiel investor. Nato odpovedal starosta, že vlastníkom je 

mesto, ale v tom máme dôveru a bez mesta ako vlastníka nás obísť nevedia. My ale 

potrebujeme posunúť veci. Poslanec Cmorej upozornil, že sa pôjde cestou Zmluvy o budúcej 

zmluve.  

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 30: prítomných 24, za 20, proti 0, zdržali sa 4, nehlasovalo 0,  

- tento návrh bodu 30 bol schválený. 

K bodu č. 31 

Prerokovanie petície „Petícia za iné umiestnenie športovej haly ako na školskom dvore 

základnej školy Pankúchova 4 v MČ Bratislava-Petržalka“ 

 

O petícii informoval starosta. Podľa jeho názoru petičiari žiadajú to, čo MČ mieni spraviť. 

Poslankyňa Sklenková poďakovala starostovi a vyzdvihla spoločný cieľ. Následne predložila 

pozmeňujúci návrh: 

 

V bode 2) žiadajú o umiestnenie objektu podľa priloženého návrhu a že vchod bude smerom 

k lesíku. 

3) aby bola hala prístupná verejnosti 

4) aby bolo vybudované multifunkčné ihrisko. 

 

Poslanec Vetrák zdôraznil, že ich návrh nadväzuje na júnové uznesenie. Poslanec Dragun 

upozornil, čo je multifunkčné ihrisko. Bude tam hluk, s čím musia obyvatelia počítať. 

Poslanec Vetrák vysvetlil poslancovi Vydrovi, že predošlé uznesenie zostáva zachované 

a novosformulované uznesenie ho vlastne dopĺňa. Poslancovi Dragunovi odpovedal 

k multifunkčnému ihrisku s tým, že o tomto sa pri jeho výstavbe bude podrobne hovoriť, ako 

má vyzerať a čo má spĺňať. K predmetnému bodu vystúpili i občania. Ich požiadavky 

z petície smerovali k tomu, čo si zastupiteľstvo osvojilo. 

 

Na procedurálny návrh pána Draguna, aby vystúpili len dvaja občania, dal starosta hlasovať 

s tým, že poslanci odsúhlasili vystúpenie všetkých občanov. Títo na podporu a ozrejmenie 

petície vystúpili.  

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 31: prítomných 25, za 24, proti 0, zdržalo sa , nehlasoval 1, - 

tento návrh bodu 31 bol schválený. 

K bodu č. 32 

Informácia o uzavretých zmluvách na nájom obecných bytov zverených do správy 

mestskej časti Bratislava-Petržalka hlavným mestom Slovenskej republiky Bratislava 

a informácia o uzavretých nájomných zmluvách a o predĺžení nájmov už uzavretých 

nájomných zmlúv na nájom bytov vo vlastníctve mestskej časti Bratislava-Petržalka za 

III. štvrťrok 2022 

 

Bola otvorená diskusia bez úvodného slova. Do diskusie sa nikto neprihlásil, preto sa prešlo 

k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 32: prítomných 20, za 19, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 1, - 

tento návrh bodu 32 bol schválený (poslanec Kačírek sa nestihol zaprezentovať, bol by za). 

 



K bodu č. 33 

Písomná informácia o aktuálnom stave voľných bytov vo vlastníctve mestskej časti 

Bratislava-Petržalka a bytov zverených do správy mestskej časti Bratislava-Petržalka za 

III. štvrťrok 2022 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 33: prítomných 19, za 19, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0, 

- tento návrh bodu 33 bol schválený. 

K bodu č. 34 

Správa z kontroly v Kultúrnych zariadeniach Petržalky 

 

Úvodné slovo mala miestna kontrolórka pani Chovancová. Vysvetlila poslancom, ktoré chyby 

sa v konaní bývalého vedenia KZP na čele s odvolanou riaditeľkou p. Korenčiovou opakovali, 

najmä nedodržiavanie zákona 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe k informáciám, nesprávne 

alebo chýbajúce zverejňovanie zmlúv, objednávok a faktúr, zlé zaúčtovanie položiek, 

nevykonávanie základnej finančnej kontroly, chýbajúca dokumentácia k verejnému 

obstarávaniu, porušenie finančnej disciplíny. Kontrolórka konštatovala viacero porušení 

zákonov – spomínaný zákon o slobode informácií, Zákonník práce, zákon o finančnej 

kontrole a audite, zákon o účtovníctve, zákon o rozpočtových pravidlách verejnej správy. 

Kontrolórka navrhla viaceré nápravné opatrenia s lehotou splnenia do 30. apríla 2023. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 34: prítomných 22, za 22, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0, 

- tento návrh bodu 34 bol schválený. 

K bodu č. 35 

Správa z kontroly plnenia prijatých opatrení k zisteným nedostatkom v súvislosti 

s vykonanou „Kontrolou poskytovania stravných lístkov príslušnými oddeleniami 

Miestneho úradu Mestskej časti Bratislava-Petržalka za obdobie od 1. januára 2020 do 

31. decembra 2020 

 

Poslankyňa Ovečková predniesla pozmeňujúci návrh, ktorým navrhla schváliť miestnej 

kontrolórke odmenu vo výške 20 % z jej mesačného platu za obdobie 1. polroka 2022. 

 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu poslankyne Ovečkovej k bodu č. 35: prítomných 23, za 

23, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0, - tento pozmeňujúci návrh bodu 35 bol schválený. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 35: prítomných 23, za 23, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0, 

- tento návrh bodu 35 bol schválený. 

K bodu č. 36 

Správa z kontroly plnenia prijatých opatrení k zisteným nedostatkom v súvislosti 

s vykonanou „Kontrolou plnenia uznesení prijatých Miestnym zastupiteľstvom mestskej 

časti Bratislava-Petržalka za obdobie II. polroka 2020 

 

Miestna kontrolórka konštatovala, že došlo k splneniu nápravných opatrení okrem jedného – 

schválenie nového rokovacieho poriadku MZ. Miestny úrad síce návrh dvakrát predložil na 

rokovanie, poslanci ho však neschválili. Kontrolórka odporúča prijať nový rokovací poriadok 

v ďalšom volebnom období na prvom zasadnutí po ustanovujúcom zastupiteľstve. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 36: prítomných 20, za 19, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 1 , 

- tento návrh bodu 36 bol schválený. 



K bodu č. 37 

Interpelácie  

S interpeláciou sa neprihlásil žiadny poslanec a preto sa prešlo do bodu Rôzne. 

K bodu č. 38 

Rôzne 

O činnosti Petržalského mládežníckeho parlamentu informoval jeho člen pán Peter Lošonský. 

V diskusii zhodnotili mládežnícky parlament aj poslanci Behúl a Vetrák s presvedčením, že 

v dobre začatej práci budú mládežníci pokračovať. 

Poslanec Uhlár navrhol, aby MČ zriadila pred Cik Cak Centrom jedno parkovacie miesto pre 

sobášiacich. 

Poslankyňa Ovečková poďakovala poslancom i zamestnancom za ich prácu v štvorročnom 

volebnom období. 

Poslanec Vetrák informoval o pochôdznych terasách. Navrhol uznesenie, ktoré by čiastočne 

zaväzovalo i nadchádzajúceho starostu, aby sa vypracoval návrh VZN na dotačný systém 

pochôdznych prvkov i opatrenia na majetkové vysporiadanie terás.  

Hlasovanie o  návrhu poslanca Uhlára na vytvorenie parkovacieho miesta v Cik Cak Centre 

k bodu č. 38: prítomných 19, za 16, proti 2, zdržal sa 1, nehlasovalo 0, - tento návrh bodu 38 

bol schválený. 

 

Hlasovanie o  návrhu poslanca Vetráka vo veci terás k bodu č. 38: prítomných 19, za 18, 

proti 0, zdržal sa 1, nehlasovalo 0, - tento návrh bodu 38 bol schválený. 

Následne zástupkyňa starostu zasadnutie zastupiteľstva ukončila.  

Koniec rokovania:   16:47 hod. 

 

 

    ______________________________   

           Ing. Ján Hrčka 

                 starosta 

 

                                               _______________________________ 

        Mgr. Petra Vančová 

               prednostka 

                                                     v zastúpení Mgr. Iveta Jančoková 

     

____________________________                        __________________________ 

    Ing. Katarína Sklenková      Doc. Ľuboš Kačírek, PhD. 

 

 

 

Pripravila:   ____________________________ 

                                                      JUDr. Eva Štefániková 


